陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

學校通告: S22/23-007

學校書簿津貼/學生車船津貼計劃/上網費津貼計劃

敬啓者:「在職家庭及學生資助事務處」現正接受「學校書簿津貼計劃/學生車船津貼計劃/上網費津貼計劃」之申請。詳情請參閱學生資助事務處的網頁 http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo。

以下各項,敬請 貴家長留意:

- (一) 本校學生可申請學校書簿津貼/學生車船津貼計劃/上網費津貼計劃。
- (二) 第一次申請的家庭,請盡快著 貴子弟到校務處領取申請表格。
- (三) 如非新申請者,收到由「在職家庭及學生資助事務處」發出之「資格證明書」,請於 9月5日前填妥並交回校務處。暫未收到「資格證明書」者,應於收到後盡快填妥交回校務處。

如有疑問,請向校務處職員查詢,或致電 2802 2345 與學生資助事務處聯絡。

此致

各位家長

WUI MEMORIAL SCH 中學 中央 PROPERTY OF THE PROPER

校長招祥麒博士

2022年9月1日

陳樹渠紀念中學 Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S22/23-007

1 September 2022

To: All Parents

The School Textbook Assistance (TA) Scheme / The Student Travel Subsidy (STS) Scheme /
The Subsidy Scheme for Internet Access Charges(SIA)

Background

The Working Family and Student Financial Assistance Agency is now accepting applications for 'The School Textbook Assistance (TA) Scheme/The Student Travel Subsidy (STS) Scheme/ The Subsidy Scheme for Internet Access Charges (SIA)'. For more information, please visit the website of the Student Finance Office http://www.wfsfaa.gov.hk/sfo.

Important points to note:

- Our students can apply for 'The School Textbook Assistance (TA) Scheme / The Student Travel Subsidy (STS) Scheme/ The Subsidy Scheme for Internet Access Charges (SIA)'.
- Families who apply for financial assistance for the first time should ask your child to obtain the application form from our school office as soon as possible.
- 3. Families who are already receiving financial assistance should receive an 'Eligibility Certificate' from Working Family and Student Financial Assistance Agency. Please fill in the form and submit it to our school office on or before <u>5</u> <u>September, 2022</u>. For those who have not received the 'Eligibility Certificate', please fill in the form and submit it to the school office once you have received it.

Applicants who have any enquiries concerning the application procedures may contact our office staff at 2380 0241 or the Student Finance Office at 2802 2345.

Thank you very much for your attention.

WI MEMORIAL SC 文 陳樹渠紀念中學 エ TOO

Dr. CHIU Cheung Ki Principal